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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Katarina Filipović (SDP) je na 12. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. srpnja 2022. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Što se događa sa bivšom terasom hotela Apollo odnosno Amfora? Tamo je netko postavio 
rampu. Ja ne znam da li je netko postavio privatni parking ili je to dobio uz suglasnost Grada 
ili se radi jednostavno o nemaru gradskih službi. Ako je za tu rampu dobivena suglasnost 
Grada onda bi o tome trebalo informirati javnost. Da li mi možete objasniti šta se u biti dešava 
sa tom terasom i sa tom rampom.“ 
 
Odgovor je dao Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina: 
 
„Što se tiče bivšeg hotela Apollo, moramo znati da je to privatni hotel koji ima okućnicu. Svatko 
od nas na svojoj privatnoj okućnici može postaviti rampu bez da pita Grad, državu ili županiju. 
To je njihovo legitimno pravo. Ne znam kako to jednostavnije objasniti. Mislim da je tu vrlo 
jednostavna situacija.“ 
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